选题报告及论文工作计划要求:

- 查阅一定数量(一般不应少于30篇)的文献资料,写出论文选题书面报告, 内容一般在4000字以上;
- 2. 书面报告内容应包括:研究背景及选题依据,国内外研究现状(附参考文献目录),研究内容,研究方案,技术路线,关键创新点,研究进度安排,研究基础与可行性分析,预期成果等;
- 3. 报告及论文工作计划应具有正确的政治立场,符合学术规范。
- 《选题报告及论文工作计划》撰写完毕后,以"学号姓名"命名,转成PDF版本后在1系统(1. tong.ji, edu. cn)论文选题申请时上传。

选题报告及论文工作计划



- 1. The content of topic selection paper should be more than 4000 words and no less than 30 references:
- 2. The written report should include:

Research background and basis for topic selection, current research status, research content, research scheme, technical route, innovation points, research schedule, research feasibility analysis, expected results, etc.

3. Name the file as "student number & passport name", in PDF version. E.g 12345678 Apple

Thesis Proposal and Working Plan for Master Degree

...

(Only for example):

Define scientific question in applied research (or design) on the basis of preparatory research; Identify the research purposes and significance of the study; State research motivation and comprehensive research background; Present status and progress in your research field(s) at home and abroad; Clarify the key difficulties and corresponding solutions; Research method(s) and technical route; Systematic and reasonable prediction of the study's outcomes; Feasibility analysis of working plan; Bibliography etc.



(content)					
(content)					

研究讲度

起讫日期	主要研究内容	预期结果
+		

Research plan

Periods	Research content	Outcomes

Notes:

Please strictly follow the template of the <Thesis Proposal and Working Plan for Master Degree>, do NOT change the format of the template

Name your file as "student number & passport name", in PDF version. E.g 12345678 Apple

You could use tables, figures etc.

This format is ONLY for template. In terms of content and structure, you should follow the advice and instruction from your supervisor.